
 

 

POROČILO NADZORNEGA ODBORA LZS 

ZA OBDOBJE MED 21. IN 22. SKUPŠČINO LZS 

 

Nadzorni odbor je v letu 2010 redno spremljal delo IO LZS in drugih organov LZS. Člani 

NO LZS so se udeležili večine sej IO LZS. Poleg redne udeležbe na teh sejah in nekaterih 

drugih pomembnejših aktivnostih LZS se je NO LZS sestal dvakrat na sedežu LZS. 

Nadzorni odbor LZS v sestavi Dorjana Šuštar, Anda Ovsec in Frane Merela se je prvič 

sestal 12.04.2010. Na prvem sestanku NO smo se dogovorili, da bo potekala osnovna 

medsebojna komunikacija v glavnem preko telefona in e-pošte. Zagotavljali pa bi tudi 

redno prisotnost vsaj enega člana NO LZS na sejah IO LZS. O razdelitvi dela znotraj NO 

LZS, ki zajema nekako tri področja kot so Program LZS, tekmovalni-programski del in 

finančno-računovodski, se bomo sproti dogovarjali.   

Na drugem sestanku, dne 16.03.2011, odbor ugotavlja, da je finančno materialno 

knjigovodstvo vodeno v skladu z veljavno zakonodajo, slovenskimi računovodskimi 

standardi za društva in internimi akti LZS. Knjigovodstvo tudi letos vodi družba Partner 

biro d.o.o. iz Grosuplja. Do sestanka NO LZS še ni bil izdelan finančno poročilo za leto 

2010 zato ga NO LZS ni mogel obravnavati.  

Kljub temu pa NO LZS ponovno opozarja na dogovorjene roke obračunov odhodov na 

tekmovanja, saj ostajajo nekateri obračuni predolgo odprti in posledično niso vrnjene 

tudi ostanki akontacij na naš račun.  

Nadzorni odbor ugotavlja, da še vedno niso odpravljene vse pomanjkljivosti na katere je 

opozoril v zadnjem poročilu. Potrebno je urediti natančen pregled vse opreme in 

drobnega inventarja, njeno trenutno vrednost in trenutnega uporabnika, oziroma 

trenutno mesto hranjenja. V prihodnje pa naj se tudi pravočasno imenuje inventurno 

komisijo, ki naj pred skupščino opravi potrebne preglede opreme. 

NO LZS je pohvalil delo z mladino. Ugotavlja tudi, da se je obrestovalo angažiranje vodje 

šolskega programa, prav tako pa se je dobro prijela tudi nova spletna stran.  

NO LZS nalaga IO LZS, da čimpreje preveri doseganje etapnih ciljev projekta – London 

2012 in da čimpreje postori vse potrebno za doseganje le teh. Projekt London 2012 mora 

biti prioriteta v letošnjem letu. 

Iz Finančnega poročila ki ga je pripravil IO LZS za sejo IO LZS 23.3.2011 pa je razvidno, 

da so se finančna sredstva tudi v letu 2010 porabila v skladu s sklepom skupščine. 

Razmerje je 19:81 v korist tekmovalnemu športu, kar je bolje od sklepa skupščine.  

 

V Ljubljani 25.3.2011 

 

Dorjana Šuštar, Anda Ovsec , Frane Merela 


